




           

Eelde, 18 januari 2019 

College van Burgemeester en Wethouders 
Kornoeljeplein 1 
9481 AW VRIES. 

Onderwerp: Ingebruikname basisschool te Eelde 

Geacht college, 

Tot onze grote verbazing kregen wij gisteren te horen dat de ingebruikname van het nieuwe schoolgebouw in 
de wijk Groote Veen tot de zomervakantie is uitgesteld. De verhuizing stond tot gisteren in de 
voorjaarsvakantie (februari) gepland. Als reden wordt de veiligheid van de kinderen aangedragen.  
Als bijlage treft u een aan de ouders verzonden brief aan. 

Gedurende het gehele bouwproces is er meermalen contact geweest tussen de scholen en uw ambtenaren. 
Telkens weer was de verkeerssituatie tijdens de bouw van de sporthal een gespreksonderwerp, er zou tijdig 
een oplossing komen werd medegedeeld. 
Ook op een informatieavond over dit onderwerp medio 2018 is door onze fractie de verkeerssituatie ter 
plaatse besproken met uw ambtenaren. Ook ons werd verzekerd dat er tijdig passende maatregelen 
getroffen zouden worden die het bouwverkeer van de kinderen zouden scheiden.  

Het schetst onze verbazing dat we, op de vooravond van de geplande verhuizing, nu moeten vernemen dat 
van al deze toezeggingen niets terecht is gekomen. De verhuizing wordt opgeschort en alle energie die de 
scholen en ouders, maar erger nog: de kinderen, in de aanstaande verhuizing hebben gestoken blijkt voor 
niets te zijn geweest. 

Gelet op bovenstaande hebben wij de volgende vragen: 

- Was u gedurende het bouwproces bewust van de waarschuwingen die u kreeg van de directies van 
de scholen en onze fractie ten aanzien van de problemen die de samenloop van gebruik van de 
school en bouw van de sporthal zou opleveren?  

- Wat is er, na ontvangst, met bovenstaande waarschuwingen aan u en uw organisatie gebeurd? 
- Waarom zijn de scholen, ondanks uitgebreid overleg met de gemeente, op het allerlaatste moment 

toch genoodzaakt om de verhuizing op te schorten, dit in relatie tot de aangekondigde tijdelijke 
(verkeers)maatregelen? 

- Waarom moeten wij via de ouders van de scholen vernemen dat de ingebruikname van een dergelijk 
majeur gemeentelijk project niet conform planning in gebruik genomen zal worden? 

Tenslotte willen wij onze teleurstelling uitspreken over de nu overbodige maanden van voorbereiding die de 
scholen, ouders en zoals gezegd de kinderen in de aanstaande verhuizing hebben gestoken, 
vrijwilligersschema’s kunnen worden weggegooid, geplande margedagen moeten worden teruggedraaid en 
de opgebouwde aanloop naar dé grote dag is verdwenen.. 

Wij zien uw spoedige reactie met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 
Namens de CDA fractie,  

Hanneke Wiersema, fractievoorzitter. 

Correspondentieadres: Kosterijweg 20, 9761 GE Eelde 



     
  

Eelde, 17 januari 2019 

 

Uitstel verhuizing naar nieuw schoolgebouw in Groote Veen 

De verhuizing naar het nieuwe schoolgebouw in de wijk Groote Veen in Eelde is uitgesteld tot  

voor de zomervakantie. Dit besluit is vandaag door de bestuurders van Stichting Primenius 

met de Mariaschool, Stichting Baasis met OBS de Veenvlinder en skidkinderopvang met 

buitenschoolse opvang en peuteropvang genomen.  

Na zorgvuldige inspectie van het nieuwe schoolgebouw, waar onderwijs en kinderopvang hun 

intrek zullen nemen, en terreinen concluderen de bestuurders dat het onverantwoord is om 

de verhuizing, die gepland staat in februari door te laten gaan: naast dat de buitenterreinen 

van de school nog niet gereed zullen zijn wordt er nog volop gewerkt in de directe omgeving 

van de school. In opdracht van de gemeente Tynaarlo wordt gewerkt aan de bouw van een 

sporthal met parkeervoorzieningen en toegangswegen. De school kan hierdoor onvoldoende 

afgeschermd worden van het bouwverkeer. Een mogelijke strenge vorstperiode kan tot extra 

vertraging leiden. 

Ondanks uitgebreide afstemming hierover met de gemeente zijn er in deze fase helaas geen 

andere goede oplossingen voorhanden om de veiligheid van de kinderen op school, en de 

verkeersveiligheid rondom de school te garanderen. Omdat een veilige situatie voor kinderen 

voorop staat, we ouders en kinderen graag een warm welkom willen heten in een goed 

toegankelijke nieuwe school met alle voorzieningen, is de keuze voor uitstel van de verhuizing 

gemaakt. Verwacht wordt dat de oplevering van de sporthal met de bijbehorende 

infrastructuur rond de zomervakantie zal zijn. 

Kinderopvangorganisatie skidkinderopvang is voornemens haar nieuwe kinderdagverblijf 

naast het schoolgebouw te realiseren. Er wordt gestreefd naar oplevering van het 

kinderdagverblijf rond de zomervakantie.  

Met vriendelijke groet, 

 

Sandra de Boer 

Directeur stichting skidkinderopvang 

 

John A.C.H. van Meekeren 

Lid College van Bestuur Primenius 

 

Susanne de Wit 

Directeur-bestuurder stichting Baasis 


